

# Referat

## Bestyrelsesmøde på Eksercerpladsen

Tirsdag d. 25. juni 2019

### Formalia

- Referat fra sidste møde(r) godkendes
  - godkendt
- Valg af referent
- Huda

### Drift

- Jonas kommer til bestyrelsesmøderne fremover

Punkter fra bestyrelsen:

- Svar på støv i lejlighederne
  - Der kan ikke gøres noget ved det, det er støv fra ens egen lejlighed. Der kommer meget støv i sådanne små lejligheder, uanset hvor god man er til at gøre rent.
- Vand i kælderrum 166,1.1 – 166,1.9
  - JFP har lovet, at "hullerne" i væggene bliver lukket, så der ikke kommer vand ud i de kælderrum igen.
  - Døgntelefonen har fået en god gammeldags røffel for, at de lagde ansvaret over på beboerne, da der kom vand dernede for nogle måneder siden. De SKAL komme, uanset hvad, *når* det er akut.
- Rotter/mus
  - Jonas og Tom kontakter kommunen ift. fælder.
- Problem med pantsamlere/hjemløse
  - Pantsamlere er begyndt at kravle over ved opgang 146. Der er blevet godkendt et hegn, så det ikke længere bliver muligt. Hjemløse pisser ved opgangene – der skal gøres rent derude også, da der er begyndt at stinke.
- Strygejern/strygebræt
  - Vi kan ikke få strygejern af KAB, for så kommer arbejdstilsynet ind over og der er risici forbundet med brugen af det. Hvad vi bruger vores egne (bestyrelsens) penge på, er op til os. Vi kan evt. anmode om et strygebræt.

### Jonas' punkter:

- Udvalgene skal skrive til bestyrelsesmailen, som så skal sende det videre til Jonas, så der er mere struktur.
- Udendørs-udvalget får besked på, at der indtil videre ikke må være møbler på fællesarealerne i enderne af opgang 172. Det skal op til afstemning på næste beboermøde, da der bor nogle mennesker lige op ad.
- Det går ikke godt med rengøringen af fælleslokalerne. Hvad gør vi? Laura efterspørger, hvad det vil koste at inkludere opfølgende rengøring i trapperengøringen. Jonas sørger for en prisliste på rengøring. Vi skal finde en løsning.

## Rygeområde

- Ændring i fht. rygeområde
  - Udarbejdelse af forslag → overdækning
  - Vi finder på to forskellige løsninger – en permanent og én, der kan tages ned om sommeren
  - Ekstraordinært afdelingsmøde (evt. September/oktober)  
hvis vi altså finder optimal løsning

## Praktiske ting

- Status på kasserer – er der blevet modtaget kort osv.?
  - Mustafa har sendt en mail til Malene, da han ikke har modtaget kortet endnu.
- Brug af bestyrelses mail
  - Husk at bruge den og husk at fortælle udvalgene, at deres beskeder skal gå den vej igennem.
  - Vi skal finde ud af, hvem der er i hvilke udvalg (og hvilke udvalg, der er overhovedet er)
  - Kontakt brandvæsenet/finde ud af, om der overhovedet må være lås på 6. sal
- Flytning af kontormøblerne til 4. sal
- Første møde efter sommerferien
  - Næste bestyrelsesmøde 27. august kl. 18

## Eventuelt

### Punkter til næste møde

- Katrin sender mail til Malene om indkaldelse til beboermøde
- Laura-Andrea slår billedet af ventilationen op på Facebook-gruppen
- Vi skal have informeret beboerne om, at der kommer et hegn ved 146 ift. pantsamlere + status på akuttelefon/vandskade i kælderen (Laura-Andrea)
- Huda sender opsang til udvalg om, at "officielle opslag" også skal stå på engelsk
- Huda skriver "husk at respektere dine naboer, for alle har ikke sommerferie samtidig med dig"-opslag